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Zagospodarowanie przestrzeni w centrum Ostrzeszowa - propozycjeSONDA
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Doko czenie ze str. 1.
Ale zanim zaczniemy realizowa  

budow  placu zabaw, musimy zmieni  
plan zagospodarowania przestrzen-
nego, obecny nie pozwala na tak  
inwestycj ; nast pi to najszybciej 
w przysz ym roku. Natomiast ju  teraz 
porz dkujemy teren, eby w momen-
cie pozyskania funduszy i po zmianie 
planu zagospodarowania, natychmiast 
przyst pi  do realizacji zadania. A te-
ren, jaki na to przeznaczamy, daje 
naprawd  du e mo liwo ci.

DWORZEC PKS

- Je li za  chodzi o plac na Sien-
kiewicza wraz z budynkiem dworca, 
to miasto nie zg osi o udzia u w prze-
targu, poniewa  nie ma odpowiednich 
rodków  nansowych, aby bowiem do 

takiego przetargu stan , powinni my 
mie , po pierwsze zabezpieczenie 
w bud ecie, a po drugie woln  gotów-
k  na koncie. Niemo liwe jest zgro-
madzenie takiej kwoty (460 tys. z ) 
w ci gu miesi ca. Pieni dze na 

niedawny zakup tzw. k h kowych 
(37 z  za m2) zbierali my przez ca y 
rok. Miejsce po dworcu wycenione 
zosta o na ok. 200 z /m2, a w proce-
sie przetargu cena mo e osi gn  
nawet do 300 - 400 z , mo e to by  
najdro sza cena w historii miasta. 
Oczywi cie szkoda, e nie sta  nas 
na zakup tak atrakcyjnej przestrzeni 
w cis ym centrum Ostrzeszowa. 

Na razie nie wiadomo, kto prze-
targ wygra , bo z tego, co wiem, 
w zaplanowanym terminie - 10 mar-
ca - przetarg si  nie odby  (odb dzie 
si  26 marca - przyp. red.). 

Zainteresowanie na pewno jest 
du e, poniewa  w planie zagospo-
darowania teren ten od wielu lat 

przeznaczony jest pod handel. Je li 
inwestor z o y wniosek zgodny z pla-
nem zabudowy, wtedy starostwo wyda 
zgod  na inwestycj , jednak w tym 
przypadku musi by  te  pozytywna 
decyzja konserwatora zabytków. 

Wed ug mnie nie powstanie 
w tym miejscu aden supermarket 
spo ywczy, gdy  na taki obiekt jest 
tam za ma o miejsca - trzeba bowiem 
zapewni  te  miejsca parkingowe 
w przeliczeniu na metr kwadratowy 
powierzchni handlowej. Przypusz-
czam, e jednak b dzie to co  zwi -
zanego z handlem. 

Trudno w tej chwili wskaza  miej-
sce, gdzie móg by powsta  dworzec 
autobusowy, na razie tego nie rozwa-
ali my; miasto nie ma a  tylu grun-

tów, które mog oby przeznaczy  na 
ten cel, a starostwo dysponuje g ównie 

gruntami, nale cymi do Skarbu Pa -
stwa.

W zwi zku z likwidacj  PKS-u 
w bardzo ci kiej sytuacji mo e zna-
le  si  nie tylko starostwo, ale i szko-
y rednie - je li nie b dzie dogodnych 
po cze  z s siednimi gminami, 
uczniowie zaczn  si  zastanawia  
nad wyborem szko y, do których b -
dzie atwy dojazd, np. w Ostrowie 
czy Kaliszu.

 Du o do powiedzenia b dzie 
mia  nast pca PKS-u. Prawdopo-
dobnie ma to by  pa stwowa spó ka 
transportowa, która ma rozpozna  
zapotrzebowanie w poszczególnych 
regionach i dopiero wtedy nast pi 
decyzja o wznowieniu komunikacji 
na danym terenie. 
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